
 
 

 
Generalforsamling torsdag den 24. april 2025 kl. 1900. 

 
Fremmødte 20 personer incl. bestyrelse og personale. 

 
1. Valg af dirigent 

 
Fmd. bød velkommen og på bestyrelsens forslag blev Kim 

Splidsboel valgt som dirigent. Han kunne konstatere, at general-
forsamlingen var lovligt indvarslet og beslutningsdygtig. 

 
2. Bestyrelsens beretning, ved formand Børge Larsen 

 

I årets løb har vi afholdt 11 bestyrelsesmøde og en del 
arbejdsmøder. 

Blødgøringsanlægget er nu endelig færdigt, det prøvekøres i 3 
mdr., hvorefter der er 1 års garanti. Der er stadig nogle 

børnesygdomme, men ikke noget der berører andelshaverne. 
Vi er i gang med at etablere en ny boring på kommunal jord ved 

Lendrumvej til erstatning for den gl. boring 8. Den nye boring 
forventes at køre inden for 14 dage. 

Vi arbejder stadig med BNBO, der er ikke aftal noget med 
lodsejerne, men vi forventer at komme til aftaler med de berørte 

parter inden sommerferien. 
Vi har arbejdet med sikring af vandværket og IT-systemet, der er 

nu lukket med port 24 timer, og vi er stoppet med skole besøg. 
Hvis strømmen går kan vi levere vand i 3-4 dage med 

nødgenerator. Måske også længere med ny extra tank. 

Vi oplevede efter en prøveudtagning en forurening med 
entrokokker i en børneinstitution, som medførte at alle skulle 

koge vandet. Det varede i 4 dage, og viste sig at være internt i 
institutionen. 

Vi har haft en tilgang af 15 nye andelshavere til i alt 2570. 
Vandforbruget var i 2024 på 189518 m3 mod 196883 m3 i 2023. 

Vandspildet er fint nu med 5-6 %. 
Vi tager løbende prøver af drikkevandet, og analyserne kan ses på 

vandværkets hjemmeside. 
 

Til sidst vil jeg meget gerne takke bestyrelsen og personalet for et 
godt og positivt samarbejde. 

 
Efter enkelte opklarende spørgsmål blev beretningen godkendt. 

 

 



3. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

 

Statsaut. revisor Leo Kjeldsmarks regnskab blev gennemgået af 
nfmd., bankrevisor Nils Højs kladde, idet det originale regnskab 

beklageligvis ikke var kommet frem. Året 2024 havde et overskud 
på 431.000 kr.  

Det blev aftalt, at regnskabet lægges på værkets hjemmeside 
snarest. 

Godkendt. 
 

4. Budgetter for 2025 og 2026 forelægges til godkendelse, og 
orientering om overslag for 2027, 2028 og 2029 

 
Nils Høj oplæste budget og overslag iflg. kladde og oplyste, at de 

er udfærdiget i henhold til kendte udgifter. I 2026 prisstigning på 
1 kr. pr. m3, p.g.a. nye målere. 

Godkendt. 

 
5. Indkomne forslag, ingen. 

 
6. Valg af formand 

 
Genvalg af Børge Larsen. 

 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

 
Genvalg af Georg Vad-Nielsen, Birger Andreasen og Vichy 

Løvskjold. 
 

Genvalg af suppleanter Leiff Olsen og Mogens Jappe. 
 

8. Valg af registreret eller statsaut. revisor 

 
Genvalg af statsaut. revisor Leo Kjeldsmark. 

 
9. Eventuelt 

 
De nye målere har alarm for vandspild hos forbrugerne. 

Alm. hyggesnak. 
 

Dirigenten afsluttede og takkede for god ro og orden. 
Fmd. takkede dirigenten for god ledelse, og forsamlingen for en god 

generalforsamling. 
 

 
Kim Splidsboel    Georg Vad-Nielsen 

Dirigent     Referent 

 


